澳門商業銀行50週年金禧大抽獎

BCM 50th Anniversary Lucky Draw

送出豐富獎金獎品總值超過 \$100,000 The total prize value is over

每月完成指定任務獲取抽獎機會參加<mark>「千足金豆大抽獎」。</mark>另外憑每月累積之抽獎機會自動參加 「幸運足金大抽獎」。完成任務越多,抽獎機會越多!

Complete designated tasks every month to obtain lucky draw chances for the "Pure Gold Beans Lucky Draw" and enter the "Mega Gold Lucky Draw" automatically with the accumulated lucky draw chances! The more tasks completed, than more lucky draw chances!









「千足金豆大抽獎」。

999.9 足金金豆



\$100 油券 \$100 Fuel Vouche



\$10,000 黃金禮券 \$10,000 Gold Gift Voucher

· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	申請服務 Services Application	交易 Transaction	信用卡積分換領 Credit Card Bonus Point Redemption
指定任務 Designated Tasks	全新指定帳戶 New Designated Account 出裡帳戶 Payroll Account 創富理財服務 VIP Banking Service 信用卡 Credit Card 電子月結單 e-Statement	 信用卡累積簽贓每 \$1,000 Every accumulated credit card spending of \$1,000 外幣兌換 Foreign Currency Exchange 投資交易 Investment Transaction 	5,000積分 5,000 Berus Peint
抽獎機會 (次) Lucky Draw Chance (Time)	2	1	1

註:藥片僅供參考。每位客戶於每個抽獎階段最多可獲得50次抽獎機會。每個抽獎階段之抽獎機會將獨立計算,不會累積至下個階段,而每位合資格客戶於「千足全亞大抽獎,所獲得之抽獎機會將自動業積到「李蓮足全大抽獎」,不過獲得多少次決獎機會。每位家戶在每個抽獎階段政政或程足全大抽獎員多可獲得表記分位。
Remarks Priots are for reference only, Each customer can be entitled up to 50 Loby draw duraces per Loby Draw Place. And be Loby draw duraces per Loby Draw Place on a few Place. The Loby draw duraces per Loby Draw Place on the Place (and be loby draw duraces per Loby Draw Place on the Place (and be loby draw duraces per Loby Draw Place on the Place (and be loby draw duraces per Loby Draw Place on the Place (and be loby draw duraces per Loby Draw Place on the Place (and be loby draw duraces) for each Loby Draw Place on the Place (and be loby Draw duraces) for each Loby Draw Place on the Place (and be loby Draw Draw on the Place (and be loby Draw Place on the Place (and be loby Draw Place on the Place (and be loby Draw Draw on the Place (and be loby Draw Draw on the Place (and be loby Draw Place on the Place (and be l

期:15/01/2024-30/06/2024

活動詳情及網上登記:www.bcm.com.mo



優惠受條款及細則約束。本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標



01-02

澳門商業銀行信用卡·BCM Credit Card







www.bcm.com.mo Tele**BCM** 商業理財通 8796 8888

50 繼往開來攜手並進

六福珠寶

由即日起至2024年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡 於六福珠寶簽賬購買指定商品可尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2024, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offer at Lukfook Jewellery:



香港特別行政區及澳門特別行政區之六福珠寶全線分店 All Lukfook Jewellery branches in Hong Kong S.A.R. and Macau S.A.R.

條較及朝期: 1. 推廣期由即日起至2024年12月31日止。 2. 以上豐惠只總用於澳門商業銀行股份有限公司 (「本行") 登出之信用中及聯營者(包括主土及剧縣中)。 3. 客产必須以澳門南集銀行在用+等聚九市享用以 上樓事: 4. 計使團不適用於定處、特殊、等享得、沒權、黃金及給愈貿伍。 5. 遭難兄嫡用於香港特別行故 區或澳門特別行政區之允福時費分息。 6. 使惠不可此绕資金或與其他變援同時使用: 7. 不行對有壓克來 廣汤愈之維務及商品質素概不負章。 8. 本行及允福時實保留使用此侵惠之應終決無權。 9. 本报於/舊品不是 以取證的人士员相等。10. 本行及入海縣實保留施持修改任何顧別及條款之權利,而毋須事能過知。 11. 中 、英文本話在文觀上有任何分技。模以中交為準。

、英文本書在文章上写任何分数・概以午文章 **

Erms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2024. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, SA, ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer is not applicable to fixed privide, special period, prividege prioride, authorised, Cold and Platimum items. 5. The offer is applicable to Lutkook Jewellery branches in Hong Kong SAR, or Macau SAR, only, 6. The offer is not exchangeable for other products or cards, and cannot be used in conjunction with other promotional effers and discount. 7, BCM bank accept no liability for the services and products provided. 8. In case of any disputes, BCM bank and Lukfook Jewellery reserve the right for met final decision. 9. The service/product is not targeted at customers in the EU. 10. BCM bank and Lukfook Jewellery reserve the right for met may not these terms and conditions without prior notice. 11. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.

卡撒天嬌床上用品專門店

€CASABLANCA®



正價貨品 九折 on regular priced items ★ 澳門東望洋術表際大賞13號8地下 Flori Fermins ris Ameria No.108 Ect. Iso

Dia Dia Cake & Cookie



生日磅蛋糕 九五折 on Birthday Cake



★ 澳門西海馬第一號係豐大真地下 Estrada do Comitorio, No 1, R/C, Macox

玉福眼鏡 Oculista Oriente



六折 on designated items



4 2852 5089

九魚舫 O Junco De 9 Jade



九折

10% off



4 2825 0194

心靈美容 Soul Spa Bea



九折 10% off

6882 3823

劦思



正價貨品 九折 on regular priced items



暹邏象泰國菜 Chang Siam Thai Restaurant



九折

10% off

★ 流門甚吳刁治拿地大馬路95號22A號 短1線

\$ 2895 1118

GORILLA



購買滿澳門幣500周 享九五折 % off upon spending of MOP500 or above



2853 2181

KHG 星皓廣場店 KHG Nova Mall Sh





正價貨品低至 九折 up to 10% off on regular priced items



\$ 2832 2233

要素受体状及细则的来。蜀片佯供参考。本服账/商品的不是以散霜的人士為目標。Terms and conditions apply. Photos are for reference only. This service/on







由即日起至2024年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於GoAirborne澳門室內跳傘中心購買套票可尊享以下優事:

From now on until 31 December 2024, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at GoAirborne Indoor Skydiving Macau:



條款及新則: 1. 指藥期由即日起至2024年12月31日止。 2. 以上優惠只總用於澳門商業銀行股份有限公司("本行")發出之信用卡及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。 3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡萊風方可享用以上優惠。 4. 此億惠不可以其他應應而時使用。 5. 現場取其他供應等比而此。 6. 本行對有與民次疾 憲法動之限及及惡侵業都不負責。 7. 本行及GoArborne保留使用此愛惠之銀終決議權。 8. 本服務/產品不是以限期的人工為目標。 9. 本行及GoArborne保留使用此愛惠之銀終決議權。 8. 本服務/產品不是以限期的人工為目標。 9. 本行及GoArborne保留體時後及任何報即及條款之權利,而毋須奉而務知。 10. 中、英文本若在文載上有任何分歧,概以中文為學。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2024. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Mexau, S.A. (Edit bank'). 3. Cardholders must settle payment with RGM Credit Cards to enjoy the above offer. 4. The offer cannot be used in conjunction with other promotions. 5. Counter bookings are subject to availability. 6. RGM bank accepts no liability for the services and products provided. 7. In case of any disputes, BCM bank and GoArbonne reserve the right for the final decision. 8. The service/product is not targeted at customers in the U.9. BCM bank and GoArbonne reserve the right for the final decision. 8. The service/product is not targeted at customers in the U.9. BCM bank and GoArbonne reserve the right for the final decision shall prevail.



由即日起至2024年12月31日,憑澳門 商業銀行信用卡於澳門網球會1826餐廳 簽賬可尊享以下餐飲優惠:

From now on until 31 December 2024, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at 1826 Restaurante:



由即日起至2024年12月31日,憑澳門商 業銀行信用卡於尚堂簽賬購買蛋糕甜品可 尊享以下優惠:

From now on until 31 December 2024, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Royal



條款及顧明:1.推顧與由即日起至2024年12月31日止。2.以上優惠只提用於澳門商業銀行股份有限公司("本行") 發出之信用卡及鄉營卡(包括主卡及附屬卡)。3.客戶必須以澳門商業銀行信用卡施重力可享用以上使惠。4.此便惠 不須用於受職訴定於奪。5.以上使惠不提用於營銀所收取之協股費。6.此爱惠不可與其他侵關時時使用。7.本行 對有關於次難選活動之級接及原是公應者或死免責等。8.本行及澳門原始會1826餐廳保留使用此便惠之最終決議 權。9.本限股戶產品不足以廣盟的人工為員務。10.本行及澳門原始會1826餐廳保留圖時俸及任何顧則及雖然之權 利。而毋很等前婚知。11.中、英文本若在交義上有任何分歧。概以中交為準。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on sell 31 December 2024. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Bistros Commodi de Macrus, SA, FBCM benis¹, 3. Cardisdoes must settle preprint with SCM Credit Card to ensy the above offer. 4. The offer is not applicable to designated set memors. 5. The above offer is not applicable to senior changes. 6. The offer commot be used in conjunction with other promotions. 7. SCM bank accepts no slicitly for the services and products provided. 8. In case of any disputes, BCM bank and 1825 Restaurante reserve the right for the final decision. 18. The services/product is not targeted at outstomes in the EU. 10. BCM bank and 1825 Restaurante reserve the right for the final decision. 18. The services/product is not targeted at outstomes in the EU. 10. BCM bank and 1825 Restaurante reserve the right for the final decision. 18. The verification without prior notice. 11. If there is any inconsistency between the English and Chinese version ship.



查詢 Enquiry: 6617 2518

地址 Address: 澳門果欄街54號A明發大廈地下 G/F, Edificio Meng Fat, 54A Rua da Tercena, Macau



釋款及網則: 1. 推議兩由即日認至2024年12月31日止。 2. 以上傳惠只德用於澳門商業銀行股份有限公司 ("本行")發出之信用十及聯營卡(包括主卡及附屬卡)。 3. 客戶必須以澳門商業銀行信用卡鄉級方可享用以 上價值。 4. 德國不經與其他的前價處則時也用一。 5. 本作實有與關之作漢宗動之進數及高位第某稿不負責。 6. 本行及尚雲院使用此重要之義殊決議者 7. 本版解准届本名是以服的人上為目標。 9. 本行及海滨區 隨時傳改任何個則及條款之屬利,而每須事兩通知。 9. 中、英文本就在文集上有任何分歧,概以中文為季。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2024. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. Offer cannot be use in conjunction with any other promotion. 3. ECM bank accepts in balbility for the services and products provided. 6. In card of any disputes, BCM bank and Soyal Place reserve the right for the final decision. 7. The service/product is not targeted accustomers in the LU, B.R.D bank and Royal Place reserve the right to armed any of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.

CHILLAX TABLE

由即日起至2024年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於閒來座簽賬可尊享以下餐飲優惠:

From now on until 31 December 2024, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Chillax Table:



查詢 Enquiry: 6855 5368

地址 Address: 澳門孫逸仙大馬路1425-1435號帝景苑地下F, G, H座及1樓H座

條款及絕則:1. 推議期由即日起至2024年12月31日止。2. 以上德島只規則於澳門南葉銀行股份有限公司("本行") 發出之周申長那麼十(始結士与及附護神)。3. 季戶必須以澳門南葉銀行屆申簽賬方可享用以上總惠。4. 此德惠 不可具其他應與刑時间,5. 此經濟兩別股合體。6. 以上養事不可以起與一之。7. 本行首制理及經濟系並之限最 及商品質素核不負責。8. 本行及原來座保留使用此價意之限終決議權。9. 本服然產品不是以歐盟的人士為目標。 10. 本行及原來座保留額時每次任何顧別及解於之權利。而毋領率前總知。11. 中、英文本若在文義上有任何分歧。 終以如立為海。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2024, 2. The above offer is applicable to all Credit and Co-branded Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Beaco Comercial of Macau, S.A. ("BCM bank"). So Cardholders must be determined by the above offer. 4. The offer carnot be used in computed with other promotions. 5. The offer carnot be used in combo set. 6. The offer is not exchangeable to carb. 7. BCM bank accepts no abbit offer the service and products provided. 8. In case of any disposes, BCM bear is Chillas Table reserve the right for the final ballotty for the service and products provided. 8. In case of any disposes, BCM bear is Chillas Table reserve the right for the final decision. 5. The service/product is not targeted at customers in the EU. 10. SCM bank and Chillas Table reserve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 11. If there is any inconsistency between the right and Oliviese Versions.



地址 Address: 澳門西灣民國大馬路14號文員網球會1樓 Avenida da República, No 14, 1 Andar, Macau

由即日起至2024年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於澳門凱旋門旗下之餐廳簽賬消費可享以下優惠:

From now on until 31 December 2024, BCM Credit Cardholders can enjoy the below dining offers at restaurants managed by L'Arc Macau:



條政及顧問:1. 進嘉期由四日起至2024年12月31日止。2. 以上慶惠只逸用於漢門尚建與行叛仍有限公司("本行")象此之信用卡及學營卡(包括主卡及附屬书)。3. 客戶必須以建門尚東與行信用卡塔孫方可享用以上慶惠。4. 優惠只瓊用於室食。5. 以上優惠不可與其他慶惠及折扣同時使用。6. 以上優惠不明其他慶惠。2. 《秦惠只瓊用於室食。5. 以上優惠不明其他慶惠及折扣同時使用。6. 以上優惠不勝,2. 本行對有麗是次推廣活動之區務及商品質素每不負責。10. 本行及澳門與於門與合作用此優惠之員終決議應。11. 本院務/產品不思以除效的人士為目標。12. 本行及澳門與於門與合作用此優惠之員終決議應。11. 本院務/產品不思以除效的人士為目標。12. 本行及澳門與於門與合作用的股係款之應利,而知須事的接知。13. 中、英文本志在文集上有任何分歧,概以中文為季。

is & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2024. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (noturing Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Marau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders settle payment with BCM Credit Cards to enjoy the above offer. 4. Offer is applicable to them only 3. This offer cannot be used in computation with other privileges and privileges and privileges are promotions. 6. This offer cannot be used in a computation with other privileges and pr